
 

1 
 

 

 
 
 

Algemeen Bestuur Sabewa Zeeland 
 
Verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van SaBeWa Zeeland op 27 juni 2024 om 10.00 
uur in ruimte 4.17 links. 
 
 

Naam Deelnemer Aanwezig Afwezig 

Dhr. Witkam Gemeente Borsele X  

Dhr. Meulblok Gemeente Goes X  

Dhr. Steijaert Gemeente Hulst X  

Dhr. Herselman (voorzitter) Gemeente Kapelle X  

Dhr. Van der Hoest Gemeente Reimerswaal X  

Dhr. Simons Gemeente Sluis X  

Dhr. Van Hulle Gemeente Terneuzen X  

Dhr. Hoek Gemeente Tholen X  

Dhr. Poppelaars Waterschap Scheldestromen X  

Dhr. Van den Dobbelsteen (directeur) Sabewa Zeeland X  

Mevr. Buwalda (bestuursondersteuning) Sabewa Zeeland X  

 
1. Opening 

De heer Herselman opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Mededelingen 
 
a. Voortgang traject aanbesteding technologie oplossing: de heer Van den Dobbelsteen geeft aan dat 
er veel animo was voor de toelichtingsbijeenkomst, waar door de geïnteresseerde partijen de nodige 
vragen zijn gesteld en beantwoord. Sabewa Zeeland heeft een functionele uitvraag opgesteld waarmee 
zij voorloper zijn. Collega belastingkantoren, de VNG en de Waarderingskamer zijn daardoor geïnteres-
seerd in het resultaat. De heer Hoek geeft aan dat er budget beschikbaar is vanuit common ground 
VNG. Het zou dan ook goed zijn als de VNG aangehaakt voor een eventuele bijdrage, omdat er hogere 
implementatiekosten worden verwacht mocht een technologieplatform de aanbesteding winnen t.b.v. 
een voorlopige gunning. 
 
b. Frequentie doorbetaling belastinggelden deelnemers: dit was een vraag in de vorige AB vergadering. 
In 2014 is afgesproken om wekelijks door te betalen maar dit is in de praktijk niet uitvoerbaar. In januari 
en februari wordt er niet doorbetaald. Van maart tot en met augustus wekelijks en van september tot en 
met december maandelijks. 
 
c. Wijzigingsbesluit leidraad kwijtschelding: door een verhoging van de huurtoeslag kwamen sommige 
burgers niet meer in aanmerking voor kwijtschelding. Inmiddels is er een oplossing vanuit de VNG. Dit 
is verwerkt in de leidraad kwijtschelding. 
 

d. Overdracht voorzitterschap: er wordt besloten om dit onderwerp te agenderen voor de volgende AB 

vergadering van 6 september a.s.    
 

3. Vaststellen van de notulen de vergadering van het Algemeen Bestuur van 12 april 2024 
 
Pagina 1: geen opmerkingen; 
Pagina 2: geen opmerkingen; 
Pagina 3: geen opmerkingen. 
 
De notulen worden vastgesteld. 
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4. Actielijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur van 12 april 2024 
 
Inzichtelijk maken proces doorstorten naar deelnemers: dit is reeds besproken bij de mededelingen.  
 
Analyse ingekomen bezwaren per gemeente t.o.v. stijging WOZ-waarde per gemeente: dit komt aan 
bod bij agendapunt 8. 
 
Besluitvormend 
 

5. Vaststellen jaarrekening 2023 en resultaatbestemming 
Er zijn inmiddels drie zienswijzen aangaande de jaarrekening ontvangen. Deze zijn positief. De heer 
Van Hulle geeft aan dat gemeente Terneuzen vanavond het besluit neemt. Bij gemeenten Goes en Rei-
merswaal is het een hamerstuk. Evenals bij gemeente Hulst en Kapelle. Bij gemeenten Tholen en Sluis 
zal vanavond in de raad een besluit worden genomen. De algemene vergadering van het waterschap 
heeft reeds ingestemd. De jaarrekening 2023 en resultaatbestemming worden ongewijzigd vastgesteld 
door het AB. 
 
Bespreekpunten 
 

6. Nieuwe procedure verwerking data-en informatieverzoeken deelnemers 
Sabewa Zeeland krijgt vaak dataverzoeken vanuit de deelnemers. Wet- en regelgeving belemmert dit  
soms. Verzoeken komen via verschillende wegen binnen. Het moet voor Sabewa Zeeland duidelijk zijn 
wat het doel is van het verzoek. De heer Van den Dobbelsteen laat het proces zien door middel van 
een presentatie. Er is een formulier verstrekking gegevens opgesteld om te voldoen aan wet- en regel-
geving. Op basis van de formulieren kunnen er ook analyses gemaakt worden. Bij een positieve beoor-
deling worden de gegevens verstrekt. Het DB kan afwijken van het advies van het datateam. De heer 
Simons vraagt naar het tijdsverloop van het proces en stelt voor de formulieren bij de deelnemers klaar 
te leggen. De heer Van den Dobbelsteen vindt het lastig om een tijdsindicatie te geven. Reguliere ver-
zoeken moeten binnen een week kunnen worden afgehandeld. De doorlooptijd zal opgenomen worden 
in de procedure. De heer Hoek is bang voor bureaucratie bij eenvoudige verzoeken. Hij vraagt zich af of 
het niet gewoon goed is geregeld via de verwerkersovereenkomst. De AB leden vragen zich af of er ook 
kosten in rekening gebracht gaan worden voor de verzoeken. De heer Van den Dobbelsteen geeft aan 
dat verzoeken die niks met de belastingtaak te maken hebben, geld kunnen kosten. De heer Hoek geeft 
aan dat er ook grijze gebieden kunnen zijn. De heer Steijaert vraagt zich af of er niet al een beoorde-
lingskader ligt omdat er al zaken zijn opgevraagd in het verleden. De heer Van den Dobbelsteen geeft 
aan dat Sabewa Zeeland moet voldoen aan de huidige wet- en regelgeving en er is nu niet altijd zicht 
op wat er gedeeld wordt. De heer Van der Hoest vraagt om een tijdige terugkoppeling als de tijdslijnen 
niet worden gehaald. De heer Meulblok vraagt zich af of de deelnemers nog inspraak hebben over de 
data die worden geleverd. De heer Van den Dobbelsteen laat de procedure verder uitwerken naar aan-
leiding van de opmerkingen. 
 
Ter informatie 
 

7. Voorlopig oordeel breed onderzoek Waarderingskamer 13 juni 
Het oordeel van de Waarderingskamer is ruim voldoende. Vorige keer was het net voldoende. Er zijn de 
nodige stappen gezet met de extra middelen. Alleen het onderdeel tijdigheid van de beschikkingen is 
nog niet in orde. Er zijn achterstanden op het wegwerken van de geblokkeerde objecten. Er is op dit 
moment onvoldoende voortgang. De Waarderingskamer heeft Sabewa Zeeland de opdracht gegeven 
deze achterstanden voor 1 juni 2025 weg te werken. De aansluiting op de BAG wordt in september ge-
toetst. Dit was nu niet mogelijk vanwege technische problemen. De heer Van der Hoest vraagt of het 
oordeel over de beschikkingen een verrassing was. De heer Van den Dobbelsteen geeft aan dat hij 
vooral de fermheid van de Waarderingskamer verassend vond maar het helpt wel om verdere stappen 
te zetten. Er wordt een plan gemaakt om dit probleem op te lossen. Dit zal weer extra geld gaan kosten. 
Er is extra inhuur nodig om de achterstanden weg te werken. Het zal ook om samenwerking vragen met 
de deelnemers op het gebied van de BAG. Er is nu meer sturing op het wegwerken van achterstanden. 
De WOZ tijdlijn geeft wel ruimte voor enige achterstand. De heer Van den Dobbelsteen zal de percenta-
ges van de WOZ tijdlijn delen met de AB leden. De heer Meulblok vraagt zich af of dit niet gewoon bij 
de basis op orde hoort. De heer Herselman zou graag een gesprek willen aangaan met de Waarde-
ringskamer over de datum van 1 juni 2025. Er zal een goed verhaal richting de raden moeten komen 
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volgens de heer Van der Hoest. Dit onderwerp komt terug op de agenda van de volgende AB vergade-
ring. De heer Herselman stelt voor na het definitieve oordeel van de Waarderingskamer het gesprek 
met hen aan te gaan.  
 

8. Stand van zaken bezwaren 2024 en vraag AB 
De heer Van den Dobbelsteen deelt een overzicht van de ingekomen bezwaren. De verwachting is dat 
er dit jaar rond de 5000 bezwaren worden ingediend. 51% van de bezwaren is toch nog ingediend door 
NCNP bureaus. De bezwarentool kan deze hoeveelheid prima aan. Wel opmerkelijk zijn het stijgend 
aantal beroepszaken en het arrest Koopman. Er komt mogelijk een verhoging van de proceskostenver-
goeding met terugwerkende kracht als de Hoge Raad akkoord gaat. Dit kan voor 100.000 euro aan ex-
tra kosten zorgen. De huidige prognose is 558.000 euro. In de vorige vergadering werd de vraag ge-
steld of er een verband is tussen een hoge stijging van de WOZ waarde en het aantal ingediende be-
zwaren. Dit blijkt niet zo te zijn.  
De Waarderingskamer geeft in haar jaarlijkse Staat van de WOZ aan een stijging van 2,5 tot 4% te ver-
wachten voor 2025. De heer Van den Dobbelsteen hoopt dicht bij dat landelijke percentage te kunnen 
blijven.  
 

9. Stand van zaken privacyregeling 
De functionaris gegevensbescherming van Sabewa Zeeland en die van het waterschap zijn het niet 
eens geworden over de regeling. Het waterschap vraagt doorgaans niet veel gegevens op. Er is geen 
sprake van een gezamenlijke verwerkersverantwoordelijkheid. Een oplossing kan zijn: een besluit gege-
vensverstrekking.  
 

10. Motie Katwijk-Gouda 
De heer Herselman geeft aan dat de motie is aangenomen. Er wordt een onderzoek gestart naar twee-
jaarlijkse herwaardering. De VNG neemt dit op zich. Het DB heeft zich hier verder nog geen mening 
over gevormd.  
 

11. W.v.t.t.k. en rondvraag 
De heer Simons vraagt aandacht voor het op tijd aanleveren van de vergaderstukken bij de deelne-
mers. De heer Van den Dobbelsteen zegt toe hier scherper op te zijn.  
 

12. Sluiting 
De heer Herselman bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering.  
 
 

 
 


